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Par kolektīvā iesnieguma izskatīšanas komisijas sanāksmi 

 

SĒDES PROTOKOLS  

Ozolniekos 

 

2023. gada 13. jūlijā        

   

Sēdi atklāj plkst. 18:00 

Sēde notiek klātienē Ozolnieku Tautas nama mazajā zālē 

 

 

Sēdi vada: Ingus Zālītis, Izpilddirektores vietnieks saimnieciskajos 

jautājumos 

Sēdi protokolē: Liene Pundore, Sabiedrisko attiecību nodaļas speciāliste 

Sēdē piedalās komisijas locekļi: 

 

 

 

 

Zanda Elpe, Kolektīvā iesnieguma pilnvarotā persona; 

Matīss Kellerts, Cenu un Ozolnieku pagasta apvienības 

pārvaldes vadītājs; 

Vita Nagle, Centrālās administrācijas Juridiskās nodaļas 

vadītāja; 

Vaiva Laimīte, Jelgavas novada Īpašuma pārvaldes vadītāja; 

Dins Stašāns, SIA “Jelgavas novada KU” valdes loceklis 

Sēdē piedalās: Raimonds Elpe; 

Pēteris Stepiņš; 

Inga Šikunova; 

Jānis Melders; 

Uldis Ainārs; 

Madars Lasmanis 

 

Darba kārtība: 
 

Par komisijas sanāksmi. 

 

Jelgavas novada pašvaldībā 2023. gada 6. jūnijā tika reģistrēts kolektīvais iesniegums “Par 

atšķirīgu ūdenssaimniecības tarifu saglabāšanu Ozolnieku, Cenu, Salgales pagastos”. 28. jūnija 

domes sēdē tika lemts izveidot šī kolektīvā iesnieguma izskatīšanas komisiju, pamatojoties uz 

Pašvaldību likuma 57. panta trešās daļas nosacījumiem. Komisijas sanāksmē sāks izskatīt 

iesniegumu. 

 

I. Zālītis atklāj komisijas sanāksmi, izklāstot par domes sēdē pieņemto un kolektīvā 

iesnieguma izskatīšanas kārtību. Uzsver, ka daļa no komisijas locekļiem ir atvaļinājumā, taču 

ieradušies vairāk kā 50%, tāpēc sanāksmi var turpināt. Jautā, vai saprotama izskatīšanas kārtība. 

Z. Elpe informē, ka iepazinusies ar visu. 

U. Ainārs uzsāk diskusiju par D. Stašāna prezentāciju par ūdens tarifiem, kas tika prezentēts 

domes sēdē, kam neredz sakaru ar iesniegumā uzdoto jautājumu, jo neprezentē atšķirīgus ūdens 

tarifus novadā. Lūdz uzlikt prezentāciju. 

mailto:dome@jelgavasnovads.lv
http://www.jelgavasnovads.lv/


2 

I. Zālītis uzsver ka šīs sanāksmes mērķis ir izskatīt iesniegumu pēc būtības un meklēt 

atbildes uz papildu jautājumiem. 

Z. Elpe informē, ka ir atteikusies būt komisijas sastāvā. 

U. Ainārs komentē, ka iesnieguma iesniedzējs nevar izskatīt iesniegumu. 

I. Zālītis informē, ka Z. Elpei jānozīmē kāda cita persona, kas pārstāvēs iedzīvotājus un 

varēs būt komisijas sastāvā. 

U. Ainārs iesaka atstāt Z. Elpi kā iedzīvotāju pārstāvi un atļaut piedalīties sanāksmēs, bet 

ne kā komisijas loceklei. 

Inga Šikunova informē, ka sarunās ar citiem iedzīvotājiem izskanējuši viedokļi, ka neizprot 

šīs komisijas jēgu. 

I. Zālītis vēlreiz izskaidro komisijas uzdevumu iesnieguma izskatīšanā. 

Z. Elpe informē, ka pašvaldība ir pieņēmusi un vienpersoniski parakstījusi jaunos ūdens 

tarifus un nosūtījusi Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisijai (SPRK), neinformējot 

domi. 

P. Stepiņš turpina diskusiju. 

D. Stašāns skaidro SIA “Jelgavas novada KU” darbību un komunikāciju ar SPRK. 

U. Ainārs uzsāk diskusiju par kapitālsabiedrības darbu, kas neesot efektīvs. 

D. Stašāns aicina ikvienu nākt klātienē uz Kastaņu ielu 2, Ozolniekus un uzdot jebkuru sev 

interesējošu jautājumu par ūdens tarifa aprēķināšanu un saņemt atbildes par tarifiem. 

Z. Elpe iesaistās diskusijā, apgalvo, ka SIA “Jelgavas novada KU” nesniedz SPRK 

papildinājumus, uzsverot ka kapitālsabiedrībai ir iespējams izveidot atšķirīgus 

ūdenssaimniecības tarifus. Iesniedz 3 lapas ar “Ūdenssaimniecības infrastruktūrā ieguldītās 

investīcijas; Ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanā patērētā elektroenerģija un tās 

izmaksas; Inženiertīklu garuma un pieslēgumu skaits (ūdens ievadi, kanalizācijas izvadi)”. 

Pievienots pielikumā protokolam. 

P. Stepiņš jautā vai par 2022. gadu ir iesniegtas atskaites SPKR. 

D. Stašāns informē, ka vēl nav, būs pieejams pēc nedēļas. 

 Izvēršas diskusija. 

I. Zālītis vēlreiz uzsver, ka D. Stašāns aicina ikvienu uz sanāksmi, lai sīkāk izskaidrotu 

ūdenssaimniecības tarifus. 

Z. Elpe informē, ka apstrīdēs pašvaldības vēstuli SPRK par tarifiem. Lūgs apturēt tarifu 

projektu un gaidīs citu risinājumu par tarifu cenām. 

U. Ainārs vēlreiz lūdz uzlikt prezentāciju par tarifiem. 

I. Zālītis vienojas ar Z. Elpi, ka tiks saorganizēta sanāksme ar D. Stašānu SIA “Jelgavas 

novada KU”, lai izskaidrotu tarifus Z. Elpei. 

Z. Elpe informē, ka aicinās līdzi citus dalībniekus un uzdod jautājumu pārējiem sanāksmes 

locekļiem, ko darīs, ja, aprēķinot Ozolniekiem atsevišķu tarifu, tas būs lielāks. 

U. Ainārs apgalvo, ka tas nav iespējams. 

I. Zālītis informē, ka sanāksme tiek pārtraukta, lai uzliktu pieprasīto prezentāciju. 

 

Sēdes pārtraukums no plkst. 18:39  

Sēde atsākas plkst. 18:55  

 

U. Ainārs uzsāk diskusiju par prezentācijā ievietotās tabulas norādītajiem 

ūdenssaimniecības tarifiem. 

D. Stašāns skaidro tabulas par ūdenssaimniecības tarifiem un vēlreiz aicina nākt klātienē, 

lai speciālisti var izskaidrot aprēķinus. 

Izvēršas diskusija. 

U. Ainārs aicina atbildēt D. Stašānu kā var rasties 100% uzrēķins jaunajam tarifam. 

Z. Elpe atbalsta U. Aināra jautājumu un vēlas, lai tas nākamajā sanāksmē tiktu detalizēti 

izskaidrots. 

I. Zālītis aicina vienoties par konkrētu laiku, lai tiktos ar D. Stašānu SIA “Jelgavas novada 

KU” telpās Kastaņu ielā 2, Ozolniekos. Vienojas ar Z. Elpi par saziņu, lai noorganizētu tikšanos. 
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U. Ainārs aicina D. Stašānu iesūtīt skaidrojumu, lai pirms tikšanās varētu iepazīties. 

Z. Elpe aicina U. Aināru sagatavot uzreiz jautājumu D. Stašānam, lai tikšanās notiktu raitāk 

un būtu sagatavotas atbildes. 

I. Zālītis aicina uz nākamo komisijas sanāksmi pieaicināt SPKR pārstāvi, kurš papildus 

skaidrotu tarifu aprēķināšanu, to veidošanos. 

D. Stašāns sola, ka kapitālsabiedrība divu nedēļu laikā nosūtīs 3. pielikumu, ko prasa SPKR 

un pēc iepazīšanās ar to, vienoties par tikšanos un tālāku jautājumu atbildēšanu. Aicina ņemt citus 

iedzīvotājus līdzi. 

U. Ainārs uzsver, ka Z. Elpe nav komisijas sastāvā. 

P. Stepiņš jautā, kādēļ nevar uztaisīt Ozolniekiem atsevišķu tarifu un norāda, ka neviens 

nav pret tarifu palielinājumu, taču ir pret vienoto tarifu. 

I. Zālītis jautā Z. Elpei kādēļ viņa atsakās būt komisijas sastāvā. 

Z. Elpe atbild, ka var būt tikai kā iedzīvotāju pārstāve, kura piedalās komisijas sanāksmēs. 

P. Stepiņš jautā M. Lasmanim, kurš sagatavoja lēmuma projektu par kolektīvo iesniegumu. 

M. Lasmanis atbild, ka juridiskā nodaļa. 

P. Stepiņš izsaka vilšanos, ka Z. Elpei neviens nav pajautājis, vai viņa vēlas būt komisijas 

sastāvā. 

I. Zālītis atbild, ka ievērojot personu datu aizsardzību, nevienam citam nav bijusi iespēja 

piedāvāt kļūt par komisijas locekli, jo kolektīvais iesniegums nācis no Z. Elpes kā iniciatores un 

iedzīvotāju pārstāves. 

P. Stepiņš vaino, ka dome nav iesaistījusi Z. Elpi uz lēmuma projekta sagatavošanu. 

I. Zālītis atbild, ka dome iesniegumu izskata pēc būtības un viss darīts likuma ietvaros. 

V. Nagle vērš uzmanību, ka komisija izveidota, lai vairāk būtu sabiedrības iesaiste, sasaucot 

šāda veida sanāksmes ar komisiju un iedzīvotājiem. 

U. Ainārs jautā, kādā veidā komisija pieņem lēmumu. Pats atbild, ka ar balsu vairākumu. 

V. Nagle atbild ka šajā gadījumā tā nenotiek, tāpēc komisija ir sanākusi, lai lemtu par šī 

iesnieguma tālāku virzību, lai varētu atbildēt uz visiem interesējošajiem jautājumiem. 

D. Stašāns piedāvā veikt aprēķinu atsevišķi Ozolniekiem, lai kliedētu iedzīvotāju bažas, 

tikai brīdina, ka tas varētu aizņemt pāris mēnešus. 

 

Diskusija par to, ja atsevišķais tarifs būs lielāks nekā vienotais. 

 

Izvērtējot kolektīvo iesniegumu “Par atšķirīgu ūdenssaimniecības tarifu saglabāšanu 

Ozolnieku, Cenu, Salgales pagastos”, 

 

Komisija nolēma: 

 

1. Divu nedēļu laikā kapitālsabiedrība nosūtīs minēto pielikumu Z. Elpei. 

2.  Pēc materiālu iepazīšanās, vienojas par tikšanos SIA “Jelgavas novada KU” Dinu Stašānu 

un līdz 10 Ozolnieku iedzīvotājiem. 

3. Tiek organizēta sanāksme ar komisiju un iedzīvotājiem, pieaicinot speciālistu no 

Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisijas (SPKR). 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 19:45 

 

Sēdes vadītājs                                                                                                  Ingus Zālītis 

    

 

Protokolists L.Pundore 


